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פרופ' קובי מיכאל: מצבו של חמאס הוא בכי רע. אני חושב שהוא אכן יעשה ניסיון להשתלט על

הסיוע ההומניטרי או על חלק ממנו, גם כי הוא צריך את זה לעצמו וגם כי הוא רוצה להחריף

את המצב ההומניטרי.

הוא מאד מרוצה שישראל מותקפת בזירה הבין לאומית בגין המציאות ברצועה. למעשה החמאס

כדי המזון  את  לא משחרר  הוא  להתפקע.  עד  מלאים  מחסניו  כי  האוכלוסייה  להרעבת  אחראי 

להחמיר את המצב ולשמור כמה שיותר לעצמו.

ישראל מבקשת להפסיק את המלחמה בשלושה תנאים ברורים: שחרור כל החטופים, התפרקות

מוחלטת של חמאס מיכולותיו השלטוניות והצבאיות ושינוי של המציאות הביטחונית ברצועת עזה

כדי שלא תאפשר להתפתחות של איום דומה לזה שפגשנו ב-7 באוקטובר.

הראיון המלא התקיים בערוץ הכנסת, בתאריך 19.05.2025.
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